
天蚕丝是一种天然高级纤维，富含与人体皮肤相类似的氨基酸成份与蛋白质。我们

从丝绸科学利用的广泛用途中，可以了解到她那高贵，奇特，富有魅力的使用价值。

Day Silk is a natural high-grade fiber, rich in human skin and similar amino acid composition and protein. We use the 

extensive use of silk science, you can understand her noble, strange, attractive use of value.

Natura l  s i l k
Comfort and health

< 天然蚕丝，天然蛋白质，给您舒适与健康 >

蚕丝外部的丝蛋白里含有一种叫“亲力侧链氨基酸”的物质，能吸收空气中

的水分，并加以排除，维持干爽，保持舒适，对风湿病者尤其有益。其吸湿

性是纯棉的 1.5 倍，因此具有更优越的排湿，透气性能，更加能满足高端客

户对床垫的健康生活品味。

Silk outside the silk protein contains a called "side of the side chain amino acid" 

substances, can absorb the water in the air, and to be excluded, to maintain dry, keep 

comfortable, especially for rheumatism. Its hygroscopicity is 1.5 times that of cotton, 

so it has a better drainage, breathable performance, more able to meet the high-end 

customers on the mattress healthy lifestyle.

1. 透气、排湿 1. Breathable, dehumidifying

蚕丝含有纤维中最高的“丝容积空隙”，天冷时能降低热传导，保暖性胜过

皮 . 棉；天热时又能排除多余的热量，冬暖夏凉，保持舒适。

2. 冬暖夏凉

Silk contains the highest fiber in the "silk volume gap", the cold weather can reduce the 

heat conduction, warmth than the skin. Cotton; hot days can eliminate excess calories, 

Dongnuanxialiang, to maintain comfort.

2. Dongnuanxialiang

蚕丝是世界上公认的最柔软 . 健康的天然纤维，具有亲肤，舒适的特征，其

蕴含的丝胶成份可以使人皮肤细腻光滑，更加温和，天然，更好满足过敏体

制者对床垫的高标准要求。

3. 抗过敏、亲肤

Silk is recognized as the world's most soft. Healthy natural fiber, with skin-friendly, 

comfortable features, its implants of silk ingredients can make people delicate and 

smooth skin, more moderate, natural, better meet the allergic system of mattress High 

standard requirements.

3. Anti-allergy, skin-friendly

“纤维皇后”
"FIBER QUEEN"
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“会呼吸的生态床垫”

BREATHING ECOLOGICAL 
MATTRESS 

天然乳胶

NATURAL 
LATEX 

天然乳胶具有超高回弹性与服贴性，可以让乳胶床垫承载不同体重之

人体，以最佳的支撑力去自然适应睡眠者的任何姿势。

Natural ecolatex with high elasticity and docile, can make the 
ecolatex mattress bearing body weight, to support the best 
position to any natural adaptation of sleepers.

ORTHOPEDIC 
experts natural

平均分散人体的承受力，自动调节不良睡姿，令脊椎放松复
原，从而具有矫形功能。

Human bear force evenly distributed, automatically adjust 
the bad sleeping position, the spine relaxation recovery, 
which has a correction function.

ANTI mite PROTECT the SPINE ECOLATEX 

大自然至今馈赠人类最好的睡眠礼物

"The Mother Of Nature"

吸湿性
放湿性

抗菌性
透气性

多重吸附，消除有害气体
Multiple adsorption, the elimination of harmful gases

Will breathe the porous fibers

Bamboo charcoal fiber origin

会呼吸的多孔纤维

竹炭纤维起源                                         

竹炭纤维横截面内有丰富的空隙 , 边缘为不规则的锯齿形 , 纵向表面光泽均一 , 有多条较

浅的沟槽。竹炭纤维最大的与众不同之处，就是每一根竹炭纤维都呈内外贯穿的蜂窝状微

孔结构，这种独特的微孔结构使其具有极好的透气及导湿性能！

竹炭纤维是继竹原纤维、竹浆纤维后利用竹材资源开发的又一种新型纤维，因其卓越的

吸附性和环保性 , 在国际上被誉为“21 世纪的环保新卫士”。

竹碳纤维内部特殊的超细微孔结构使其具有强劲的吸附能力，能吸附空气中甲醛、苯、

甲苯、氨等有害物质，消除不良气味。

Bamboo carbon fiber within the special ultra-fine porous structure to have a strong adsorption 

capacity, can adsorb air formaldehyde, benzene, toluene, ammonia and other harmful substances, 

eliminate bad smell.

Bamboo charcoal fiber cross-section has a rich gap, the edge of the irregular jagged, longitudinal 

surface gloss uniform, there are a number of shallow trench. Bamboo charcoal fiber is the 

biggest difference, that is, each bamboo fiber are inside and outside the honeycomb through the 

microporous structure, this unique microporous structure to make it an excellent breathable and wet 

performance!

Bamboo charcoal fiber is bamboo fiber, bamboo pulp fiber after the use of bamboo resources to 

develop another new type of fiber, because of its excellent adsorption and environmental protection, 

in the international community known as the "21st century environmental new guards."
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3D 材料

德国 X-90O3D 透气材料 materiale traspirante

循环透气 ciclo

六面通风，空气自由流通形成冷热的循环空气层，保持环境舒适干爽。

Six ventilation, free flow form of cold and hot air circulation air layer, stay dry and comfortable environment. 

环保无毒 Environmental protection non-toxic 

● 3D 材料采用高新纺织工艺编织而成，其诞生掀起软体填充材料行业一场革命，彻底改变床垫的闷湿、不卫生的现状。

● 3 d material conform to the development of international resource conservation and environmental protection concept. 

● 3 d materials have broad market prospects, the world is applied to the 3 d mattress, 3 d car cushion, sofa, 3 d software is applied to 

the high-grade furniture padding, is play its unique advantages, more and more people in promoting health, ecological loves. 

● 3D 材料符合国际节约资源、保护环境的发展理念。

● 3D 材料有广阔的市场前景，国际上正应用于 3D 床垫，3D 汽车坐垫，3D 沙发，应用于高档软体家具的填充物，正

发挥其独特优势，为越来越多推崇健康、生态的人们所钟情。 

● 3 d material adopt new woven textile technology, its birth software a filler material industry revolution, completely change the mattress 

frowsty wet, not health status. 

3D MATERIAL

Good humidity 
c o n t r o l  a n d 
ventilation
良好的湿度控制和通风

Independent bagged 
spring good support
独立袋装弹簧的良好支撑

Bagged spring mattress 
and can provide you with 
comfortable sleep
床垫和袋装弹簧可提供给你舒适的睡感

The mattress and 
bagged spring can 
cater to the shoulder 
movement
床垫和袋装弹簧可迎合肩部运动

Suitable for all people, 
regardless of size, width
适合任何人群，无论大小，肥瘦

Bagged spring to provide better load 
capacity and better stress distribution
袋装弹簧提供更好的负载能力和更好的压力分配

特点

1、独立袋装弹簧床垫因为每个弹簧体皆个别运作，独立支撑，能单独伸缩，因此躺在上面的两人中有一人翻身或离开，另一人不会受到丝

毫影响，可以确保睡眠安稳舒适。

2、每个弹簧均采用特强的钢丝屈绕成“桶形”；然后经过压缩工序，密封于坚韧的纤维袋内，有效防止发霉或虫蛀，及避免弹簧内因互相

摩擦而摇动，发出噪音；严格按照人体工学原理设计的三段式分区独立弹簧，更能能依照人体的曲线和重量而灵活伸缩，均匀承托身体每部分，

保持脊骨自然平直，使肌肉得到充分的松弛，减少睡眠翻身次数。

Features

1, independent pocket spring mattress because each spring body are individual operation, independent support, can be a separate telescopic, so lying on top of one of the 

two people turn over or leave, the other person will not be the slightest impact, can ensure sleep stability Comfortable.

2, each spring are used special strong steel wire bent into a "barrel"; and then through the compression process, sealed in the tough fiber bag, effectively prevent mold 

or insects, and to avoid friction within the spring and shake, ; In strict accordance with the principles of ergonomic design of the three-stage partition independent spring, 

more able to follow the curve and weight of the body and flexible stretching, even support the body every part of the spine to maintain the natural straight, so that the 

muscles are fully relaxed, The number of sleep turn over.
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慕尚系列
春沐

尺寸/size：（120/150/180）x200x30cm

舒适度 /Comfort：偏软

全 新 互 不干扰 独 立 袋 装 迷 你 弹 簧 ， 回 弹 力 强 、 超 强 抗 压 性 ， 长 久 不 变 形 等 特 性 ， 进 口 天 丝 布 透 气 性 强 、 提 高 睡 眠 舒 适 感 ， 裥 棉 采 用 独 特 工 艺 蚕 丝 轻 薄

柔 软 亲 肤 、 吸 湿 透 气 ， 超 强 抑 菌 、 防 瞒 ， 底 布 3 D 透 气 层 、 防 水 、 防 潮 、 防 瞒 等 功 效 ， 垫 层 纯 天 然 竹 炭 乳 胶 ， 弹 性 持 久 不 变 形 、 颗 粒 饱 满 ， 使 用 时

紧 贴 身 体 的 各 个 部 位 ， 乳 胶 内 有 千 万 个 相 连 的 小 气 泡 ， 自 然 通 风 ， 给 予 您 不 一 般 的 触 感 体 验 。

The new brand does not interfere with the independent pocket mini  spring, with strong resi l ience, super pressure resistance, long-term deformation and other characterist ics. Imported 

Tencel fabric has strong breathabi l i ty and improves sleep comfort.  The cotton is made of unique si lk si lk,  soft  and skin-fr iendly.  Moisture absorbing and breathable, super ant ibacterial ,  

ant i-mite, 3D breathable layer of base fabric,  waterproof,  moisture-proof,  ant i-mite, etc. The cushion is pure natural  bamboo charcoal latex, which has long-last ing elast ic i ty and no 

deformation, and the part ic les are ful l ,  and i t  is close to al l  parts of the body when used. There are thousands of smal l  bubbles in the latex, which are natural ly vent i lated, giving you 

an unusual touch experience.

SILK SERIES

蚕丝系列

独 立 袋 装 迷 你 弹 簧进 口 天 丝 布

连 体 二 层 设 计

纯 天 然 竹 炭 乳 胶

3 D 材 料 零甲醛制造

独 立 袋 装 弹 簧 + 四 边 防 撞 海 绵

进 口 天 丝 布

蚕 丝

3 D 面 料

高 白 回 弹 海 绵

高 白 回 弹 海 绵

热 烘 棉

热 烘 棉

纯 天 然 竹 炭 乳 胶

Product Features

产品描述

（上层可拆）
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全 新 互 不干扰 独 立 袋 装 迷 你 弹 簧 ， 回 弹 力 强 、 超 强 抗 压 性 ， 长 久 不 变 形 等 特 性 ， 进 口 蚕 丝 布 料 ， 纯 天 然 纤 维 、 防 螨 、 抗 菌 、 完 美 贴 合 身 体 、 舒 适 贴 肤 ， 裥 棉 采 用

独 特 工 艺 蚕 丝 轻 薄 柔 软 亲 肤 、 吸 湿 透 气 ， 超 强 抑 菌 、 防 螨 ， 底 布 3 D 透 气 层 、 防 水 、 防 潮 、 防 瞒 等 功 效 ， 垫 层 加 七 区 模 具 天 然 按 摩 乳 胶 ， 针 对 头 、 肩 、 腰 椎 、 臀

部 、 膝 盖 、 足 裸 7 个 人 体 部 位 而 将 乳 胶 分 成 7 区 ， 分 区 乳 胶 床 垫 对 身 体 在 睡 眠 中 的 各 个 部 分 动 作 给 予 有 效 的 回 应 ， 灵 活 调 节 的 同 时 ， 按 摩 身 体 各 部 位 ， 确 保 脊 椎 健 康

舒 展 ， 打 造 奢 华 却 不 侈 的 睡 眠 享 受 ！

The new brand does not interfere with the independent pocket mini  spring, strong resi l ience, super pressure resistance, long-term deformation and other characterist ics, imported si lk fabric,  pure natural  

f iber,  ant i-mite, ant ibacterial ,  perfect f i t  body, comfortable skin,  cotton The unique technology of si lk is l ight and soft ,  skin-fr iendly,  moisture-absorbing and breathable, super ant ibacterial ,  ant i-mite, 

3D breathable layer of the backing cloth, waterproof,  moisture-proof,  ant i-mite, etc. The cushion layer adds seven-zone mold natural  massage latex for the head and shoulders. The lumbar vertebrae, 

buttocks, knees, and bare feet are divided into 7 areas, and the latex is divided into 7 areas. The part i t ioned latex mattress responds effect ively to the movement of various parts of the body during sleep. 

At the same t ime, i t  can massage various parts of the body to ensure the health of the spine. Stretch, create a luxurious but not extravagant sleep enjoyment!

Product Features

产品描述

连 体 二 层 设 计3 D 材 料 零甲醛制造

独 立 袋 装 迷 你 弹 簧进 口 蚕 丝 布 七 区 天 然 按 摩 乳 胶 独 立 袋 装 弹 簧 + 四 边 防 撞 海 绵

进 口 蚕 丝 布

蚕 丝

3 D 面 料

高 白 回 弹 海 绵

高 白 回 弹 海 绵

热 烘 棉

热 烘 棉

七 区 天 然 按 摩 乳 胶

SILK SERIES

蚕丝系列欧陆系列
至尊

尺寸/size：（120/150/180）x200x30cm

舒适度 /Comfort：中软

（上层可拆）
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欧陆系列
墨宝

尺寸/size：（120/150/180）x200x25cm

舒适度 /Comfort：适中

全 新 互 不干扰 独 立 袋 装 迷 你 弹 簧 ， 回 弹 力 强 、 超 强 抗 压 性 ， 长 久 不 变 形 等 特 性 ， 进 口 比 利 时 针 织 布 透 气 性 强 、 提 高 睡 眠 舒 适 感 ， 裥 棉 采 用 独 特 工 艺 蚕 丝 轻 薄 柔 软 亲

肤 、 吸 湿 透 气 ， 超 强 抑 菌 、 防 瞒 ， 底 布 3 D 透 气 层 、 防 水 、 防 潮 、 防 瞒 等 功 效 ， 垫 层 纯 天 然 乳 胶 ， 弹 性 持 久 不 变 形 、 颗 粒 饱 满 ， 使 用 时 紧 贴 身 体 的 各 个 部 位 ， 乳 胶 内 有

千 万 个 相 连 的 小 气 泡 ， 自 然 通 风 ， 给 予 您 不 一 般 的 触 感 体 验 。

The new brand does not interfere with the independent pocket mini  spring, with strong resi l ience, super pressure resistance, long-term deformation and other characterist ics. The imported Belgian knit ted 

fabric has strong breathabi l i ty and improves sleep comfort.  The cotton has a unique craft  si lk si lky soft  and skin-fr iendly. Moisture absorbing, super bacteriostat ic,  ant i-mite, 3D breathable layer of base 

fabric,  waterproof,  moisture-proof,  ant i-mite, etc. The cushion is pure natural  latex, elast ic and durable, no deformation, ful l  of  part ic les, close to the body parts when used, latex There are thousands of 

connected small  bubbles inside, which are natural ly vent i lated, giving you an unusual touch experience.

Product Features

产品描述

防 撞 设 计3 D 材 料 零甲醛制造

独 立 袋 装 迷 你 弹 簧进 口 比 利 时 针 织 布 纯 天 然 乳 胶

SILK SERIES

蚕丝系列

独 立 袋 装 弹 簧 + 四 边 防 撞 海 绵

进 口 比 利 时 针 织 布

3 D 面 料

蚕 丝

高 白 回 弹 海 绵

热 烘 棉

高 白 回 弹 海 绵

热 烘 棉

纯 天 然 乳 胶

环 保 代 棕 棉
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欧陆系列
乐士

尺寸/size：（120/150/180）x200x28cm

全 新 互 不 干 扰 独 立 袋 装 迷 你 弹 簧 ， 回 弹 力 强 、 超 强 抗 压 性 ， 长 久 不 变 形 等 特 性 ， 采 用 欧 州 山 羊 绒 面 料 ， 裥 棉 采 用 独 特 工 艺 蚕 丝 轻 薄 柔 软 亲 肤 、 吸 湿 透 气 ， 超 强 抑

菌 、 防 螨 ， 底 布 3 D 透 气 层 、 防 水 、 防 潮 、 防 瞒 等 功 效 ， 内 层 3 D 原 料 双 面 网 孔 ， 呈 现 六 面 透 气 中 空 立 体 的 结 构 ， 软 硬 适 中 ， 4 0 个 / c m 2 支 撑 点 ， 有 效 释 放 颈 椎 压 力 ，

撑 托 到 每 一 点 ， 且 透 气 性 强 ， 不 易 走 形 ， 平 整 、 美 观 ， 能 有 效 的 促 进 血 液 循 环 ， 加 快 新 陈 代 谢 ， 延 缓 人 体 细 胞 衰 老 ， 改 善 人 体 内 环 境 ， 是 一 款 居 家 健 康 型 床 垫 。

The new brand does not interfere with the independent pocket mini  spring, with strong resi l ience, super pressure resistance, long-term deformation and other characterist ics. Imported Tencel fabric 

has strong breathabi l i ty and improves sleep comfort.  The cotton is made of unique si lk si lk,  soft  and skin-fr iendly. Moisture absorbing and breathable, super ant ibacterial ,  ant i-mite, 3D breathable 

layer of base fabric,  waterproof,  moisture-proof,  ant i-mite, etc. The cushion is pure natural  bamboo charcoal latex, which has long-last ing elast ic i ty and no deformation, and the part ic les are ful l ,  and

it  is close to al l  parts of the body when used. There are thousands of smal l  bubbles in the latex, which are natural ly vent i lated, giving you an unusual touch experience.

Product Features

产品描述

防 撞 设 计3 D 材 料 零甲醛制造

独 立 袋 装 迷 你 弹 簧欧 州 山 羊 绒 面 料 3 D 原 料 双 面 网 孔

欧 州 山 羊 绒 面 料

3 D 面 料

蚕 丝

高 白 回 弹 海 绵

高 白 回 弹 海 绵

3 D 原 料 双 面 网

SILK SERIES

蚕丝系列

舒适度 /Comfort：中软

独 立 袋 装 弹 簧 + 四 边 防 撞 海 绵

热 烘 棉

热 烘 棉
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欧陆系列
逸思

尺寸/size：（120/150/180）x200x25cm

舒适度 /Comfort：中软

全 新 互 不干扰 独 立 袋 装 迷 你 弹 簧 ， 回 弹 力 强 、 超 强 抗 压 性 ， 长 久 不 变 形 等 特 性 高 档 豪 华 竹 炭 针 织 布 ， 吸 湿 抑 菌 , 亲 肤 、 透 气 性 佳 , 冬 暖 夏 凉 ， 多 层 环 保 棉 垫 ， 裥 棉 采 用

独 特 工 艺 蚕 丝 轻 薄 柔 软 亲 肤 、 吸 湿 透 气 ， 超 强 抑 菌 、 防 螨 ， 底 布 3 D 透 气 层 、 防 水 、 防 潮 、 防 瞒 等 功 效 ， 垫 层 高 档 护 脊 棉 ， 绿 色 环 保 ， 自 然 舒 适 ， 更 好 的 支 撑 身 体 ， 使

脊 椎 在 睡 眠 中 保 持 自 然 状 态 ， 是 尊 贵 的 您 最 好 的 选 择 ！

The new brand does not interfere with the independent pocket mini  spring, strong resi l ience, super pressure resistance, long-term non-deformation and other characterist ics of high-grade luxury bamboo 

charcoal knit ted fabric,  moisture absorpt ion and inhibi t ion, skin-fr iendly,  breathable, warm in winter and cool in summer, mult i-layer environmental  protect ion Cotton pad, 裥 cotton uses a unique process 

si lk soft  and soft  skin-fr iendly,  moisture-absorbing and breathable, super ant ibacterial ,  ant i-mite, 3D breathable layer of the backing cloth, waterproof,  moisture-proof,  ant i-mite, etc.,  high-grade cushion 

cotton, green, Natural  comfort,  better support for the body, keeping the spine in a natural  state during sleep, is your best choice for your honor!

Product Features

产品描述

防 撞 设 计3 D 材 料 零甲醛制造

独 立 袋 装 迷 你 弹 簧豪 华 竹 炭 针 织 布 护 脊 棉

SILK SERIES

蚕丝系列

豪 华 竹 炭 针 织 布

3 D 面 料

蚕 丝

高 白 回 弹 海 绵

高 白 回 弹 海 绵

护 脊 棉

独 立 袋 装 弹 簧 + 四 边 防 撞 海 绵

热 烘 棉

热 烘 棉

17 18
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飞驰系列
艾诺丝

尺寸/size：（120/150/180）x200x23cm

舒适度 /Comfort：适中

全 新 互 不干扰 独 立 弹 簧 床 网 ， 高 级 进 口 针 织 布 ， 裥 棉 采 用 独 特 工 艺 蚕 丝 轻 薄 柔 软 亲 肤 、 吸 湿 透 气 ， 超 强 抑 菌 、 防 螨 ， 底 布 3 D 透 气 层 、 防 水 、 防 潮 、 防 瞒 等

功 效 ， 垫 层 加 马 来 西 亚 天 然 软 棕 和 天 然 乳 胶 喷 胶 为 主 要 原 料 ， 经 高 温 处 理 后 ， 防 腐 、 防 潮 、 永 无 虫 蛀 。 它 耐 磨 、 防 潮 、 且 无 毒 无 味 、 透 气 性 好 ， 冬 暖 夏 凉 、 永

不 变 形 。

The new brand does not interfere with the independent spring bed net,  the high-grade imported knit ted fabric,  the qui l ted cotton adopts the unique craft  si lk si lk soft  and soft  skin-fr iendly,  moisture 

absorbing and breathable, super ant ibacterial ,  ant i-mite, 3D breathable layer of the backing cloth, waterproof,  moisture proof,  ant i-mite effect,  etc. The cushion is made of Malaysian natural  soft  

brown and natural  latex spray as the main raw material.  After high temperature treatment,  i t  is ant i-corrosive, moisture-proof and never insect-resistant.  I t  is wear-resistant,  moisture-proof,  

non-toxic and tasteless, and has good air  permeabi l i ty.  I t  is warm in winter and cool in summer, and wi l l  never be deformed.

Product Features

產品描述

防 撞 设 计马 来 西 亚 天 然 软 棕 零甲醛制造

独 立 袋 弹 簧高 级 进 口 针 织 布 3 D 材 料

高 级 进 口 针 织 布

3 D 面 料

蚕 丝

马 来 西 亚 天 然 软 棕

高 白 回 弹 海 绵

高 白 回 弹 海 绵

SILK SERIES

蚕丝系列

独 立 袋 装 弹 簧 + 四 边 防 撞 海 绵

热 烘 棉

热 烘 棉

19 20
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飞驰系列
香梦依

尺寸/size：（120/150/180）x200x25cm

舒适度 /Comfort：偏硬

全 新 互 不 干 扰 独 立 弹 簧 床 网 ， 四 边 造 棉 ， 高 级 针 织 布 ， 裥 棉 采 用 独 特 工 艺 蚕 丝 轻 薄 柔 软 亲 肤 、 吸 湿 透 气 ， 超 强 抑 菌 、 防 瞒 ， 底 布 3 D 透 气 层 、 防 水 、

防 潮 、 防 瞒 等 功 效 ， 垫 层 3 E 椰 梦 纤 维 0 甲 醛 ， 环 保 、 无 毒 、 无 异 味 ， 防 湿 、 透 气 性 强 、 冬 暖 夏 晾 ， 最 适 合 年 青 人 选 用 。

The new brand does not interfere with the independent spring bed net,  four sides of cotton, high-grade knit ted fabric,  qui l ted cotton with unique technology si lk l ight and soft  skin-

fr iendly,  moisture-absorbing and breathable, super ant ibacterial ,  ant i-mite, 3D breathable layer,  waterproof,  moisture-proof,  ant i-proof 瞒 and other effects,  cushion 3E coconut 

dream f iber 0 formaldehyde, environmental ly fr iendly,  non-toxic,  no odor,  moisture-proof,  breathable, winter warm summer dry,  most suitable for young people to choose.

Product Features

产品描述

防 撞 设 计3 D 材 料 零甲醛制造

独 立 袋 弹 簧高 级 针 织 布 3 E 椰 梦 纤 维

高 级 针 织 布

3 D 面 料

蚕 丝

高 白 回 弹 海 绵

3 E 椰 梦 纤 维

高 白 回 弹 海 绵

SILK SERIES

蚕丝系列

独 立 袋 装 弹 簧 + 四 边 防 撞 海 绵

热 烘 棉

热 烘 棉

21 22
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缔造最具价值的高端蓝爵系列床垫品牌

随着金宝华在行业中地位的奠定，就专注将最新的床垫应用材料和研究成果运用到ISO床垫的

配置研发当中。依据客户要求量身定制适合不同的ISO床垫定位，风格，档次的各类优质睡眠

寝具；金宝华已受到中国乃至全球各著名集团的亲睐，金宝华将量身定制的舒适睡眠概念应

用其中……

With the establishment of Jin Baohua’s position in the industry, it focuses on the latest mattress ap-

plication materials and research results in the development of ISO mattress configuration. According to 

customer requirements, we can customize all kinds of high-quality sleeping bedding suitable for different 

ISO mattress positioning, style and grade; Jinbaohua has been favored by famous groups in China and 

around the world. Jinbaohua will apply the tailored comfortable sleep concept. ......

CREATE THE MOST VALUABLE

HIGH-END

BLUE JUE SERIES MATTRESS BRAND

蓝 爵 系 列
BLUE JUE SERIES

31 32
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全新独立弹簧袋装,每个弹簧独立袋装，四边造棉防撞护角，独特单针花型，反面环保0甲醛3E椰梦统维环保、无毒、无异味，防湿、透气性强，上层加

七区模具天然按摩乳胶，针对头、肩、腰椎、臀部、膝盖、足裸7个人体部位而将乳胶分成7区，分区乳胶床垫对身体在睡眠中的各个部分动作给予有效

的回应，灵活调节的同时，按摩身体各部位，确保脊椎健康舒展，打造奢华却不侈的睡眠享受！

互不干扰独立弹簧设计，每个弹簧独立袋装，四边造棉防撞护角，进口牛奶丝布料，内含17种之多氨基酸，贴身睡眠有润肌养肤、美容养颜的功效、天然持久抗菌，独特单针花

型，内层3D原料双面网孔，呈现六面透气中空立体的结构，软硬适中，40个/cm2支撑点，有效释放颈椎压力，撑托到每一点，且透气性强，不易走形，平整、美观，能有效的促

进血液循环，加快新陈代谢，延缓人体细胞衰老，改善人体内环境，是一款居家健康型床垫。搭配纯天然乳胶使用时紧贴身体的各个部位，乳胶内有千万个相连的小气泡，自然通

风，有利于散发身体内的热气与湿气，且无毒、不生菌、不发霉、长期使用不变形，为尊贵的您提供舒适的睡眠享受。

Do not interfere with the independent spring design, each spring is individually bagged, four sides make cotton anti-collision corners, imported milk silk cloth, contains 17 kinds of amino acids, and it has the effect of moisturizing and 

nourishing, beauty and beauty. Antibacterial, unique single needle pattern, inner layer 3D raw material double-sided mesh, showing six-sided breathable hollow three-dimensional structure, moderate hardness, 40/cm2 support 

point, effectively releasing cervical vertebra pressure, supporting to every point, and breathable Strong, not easy to shape, smooth, beautiful, can effectively promote blood circulation, accelerate metabolism, delay human body cell 

aging, improve the human body environment, is a home-friendly mattress. When used with pure natural latex, it is close to all parts of the body. There are thousands of connected small bubbles in the latex. It is naturally ventilated, 

which is good for emitting heat and moisture inside the body. It is non-toxic, non-bacterial, non-mold, long-term. Use no deformation to provide you with a comfortable sleep.

New independent spring bag, each spring independent bag, four sides cotton anti-collision corner, unique single needle pattern, reverse environmental protection 0 formaldehyde 3E 

coconut dream Tongwei environmental protection, non-toxic, no smell, moisture-proof, breathable, The upper layer is added with the seven-zone mold natural massage latex, which 

divides the latex into 7 zones for the head, shoulder, lumbar vertebra, hip, knee and foot. The partitioned latex mattress responds effectively to the movement of the body in various parts of 

the sleep. At the same time of flexible adjustment, massage all parts of the body to ensure healthy spine stretch, create a luxurious but not extravagant sleep enjoyment!

GB002#（上层可拆） GB003#（上层可拆）

尺寸/size：（120/150/180）x200x28cm 尺寸/size：（120/150/180）x200x28cm

七区模具天然按摩乳胶

全新独立弹簧袋装高级针织布

3E椰梦纤维 独立弹簧进口牛奶丝布料

3D原料双面网孔纯天然乳胶

蓝
爵

系
列

B
L
U
E
 J
U
E
 S
E
R
IE
S
W

Product Features Product Features

产品描述 产品描述

舒适度 /Comfort：一边软一边硬 舒适度 /Comfort：偏软

35 36
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连锁弹簧设计，每个弹簧独立袋装，四边造棉防撞护角，高级进口针织布，超强抑菌、防螨，独特单针花型，上层加马来西亚天然椰棕纤维和天然乳胶喷

胶为主要原料，经高温处理后，防腐、防潮、永无虫蛀。它耐磨、防潮、且无毒无味、透气性好，冬暖夏凉、永不变形。

采用德国锰钢线，特设六环大芯弹簧，四边护棉防撞护角，欧洲比利时华丽针织布，配以高密度海棉，柔软舒适，回弹力强，上层代棕棉+纯天然乳胶，使用时紧贴身体的各个部

位，乳胶内有千万个相连的小气泡，自然通风，有利于散发身体内的热气与湿气，且无毒、不生菌、不发霉、长期使用不变形。

German manganese steel wire, special six-ring large core spring, four-side cotton anti-collision corner, European Belgian gorgeous knitted fabric, with high-density sponge, soft and comfortable, strong resilience, upper generation 

brown cotton + pure natural latex When used, it is close to all parts of the body. There are thousands of connected small bubbles in the latex. It is naturally ventilated, which is good for emitting heat and moisture inside the body. It is 

non-toxic, non-bacterial, non-mold, and does not deform for long-term use. .

Chain spring design, each spring independent bag, four-sided cotton anti-collision corner protector, high-grade imported knitted fabric, super antibacterial, anti-mite, unique single needle 

pattern, upper layer plus Malaysian natural coir fiber and natural latex spray As the main raw material, after high temperature treatment, it is anti-corrosive, moisture-proof and never insects. 

It is wear-resistant, moisture-proof, non-toxic and tasteless, and has good air permeability. It is warm in winter and cool in summer, and will never be deformed.

GB005# GB008#
尺寸/size：（120/150/180）x200x23cm 尺寸/size：（120/150/180）x200x25cm

六环大芯弹簧比利时华丽针织布

代棕棉纯天然乳胶

Product Features Product Features

产品描述 产品描述

蓝
爵

系
列
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高级单针花纹

连锁弹簧设计零甲醛制造

天然椰棕纤维

蓝
爵

系
列
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W

舒适度 /Comfort：偏硬 舒适度 /Comfort：适中
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GB009#
尺寸/size：（120/150/180）x200x23cm

采 用 德 国 锰 钢 线 ， 特 设 六 环 大 芯 弹 簧 ， 四 边 造 棉 防 撞 护 角 ， 高 级 针 织 布 ， 防 螨 虫 、 抗 静 电 、 上 层 3 E 椰 梦 纤 维 0 甲 醛 ， 环 保 、 无 毒 、 无 异 味 ， 防 湿 、 透 气 性 强 、 冬 暖

夏 晾 ， 最 适 合 年 青 人 选 用 。

German manganese steel wire, special  six-ring large core spring, four-side cotton ant i-col l is ion corner,  high-grade knit ted fabric,  ant i-mite, ant i-stat ic,  upper 3E coconut f iber 0 formaldehyde, 

environmental  protect ion, non-toxic,  no smell ,  moisture-proof,  Breathable, warm in winter and dry in summer, the most suitable for young people to choose.

Product Features

产品描述

防 撞 护 角3 E 椰 梦 纤 维 零甲醛制造

六 环 大 芯 弹 簧高 级 针 织 布 四 边 造 棉

高 级 针 织 布

3 D 面 料

高 白 回 弹 海 绵

3 E 椰 梦 纤 维

高 白 回 弹 海 绵

BLUE JUE SERIES

蓝爵系列

舒适度 /Comfort：偏硬

连 锁 弹 簧 + 四 边 防 撞 海 绵

热 烘 棉

热 烘 棉
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采用德国锰钢线，特制大芯六环弹簧，四边造棉防撞护角，高级进口针织布，反面环保0甲醛3E椰梦统维环保、无毒、无异味，防湿、透气性强、面加3分按

摩海棉，有效发挥减压按摩功效，纯天然波纹结构，让按摩的效果来得更为自然。

采用德国锰钢线，特制大芯六环弹簧，四边造棉防撞护角，环保垫料，拉力强劲、牢固、不易变行，面加0甲醛天然3E椰梦纤维棕，防湿、透气性强、冬暖

夏晾，保健护脊。高级复合布料，不经染色，有利健康，是中老年人士之首选 。

Made of German manganese steel wire, special large core six-ring spring, four-sided cotton anti-collision corner protector, environmentally-friendly padding, strong tensile force, firm, not easy 

to change, plus 0 formaldehyde natural 3E coconut dream fiber brown, moisture-proof, breathable Winter, warm summer and dry, health care ridge. Advanced composite fabric, undyed, good 

for health, is the first choice for middle-aged people

Made of German manganese steel wire, special large core six-ring spring, four-sided cotton anti-collision corner, high-grade imported knitted fabric, reverse environmental protection 0 

formaldehyde 3E coconut dream Tongwei environmental protection, non-toxic, no smell, moisture-proof, breathable, face Add 3 points to massage the sponge, effectively exert the effect of 

decompression massage, pure natural corrugated structure, so that the effect of massage is more natural.

GB010# GB019#（上层可拆）

尺寸/size：（120/150/180）x200x25cm 尺寸/size：（120/150/180）x200x20cm

大芯六环弹簧高级进口针织布 高级复合布料

3分按摩海棉 3E椰梦纤维棕3E椰梦纤维 面 部 可 拆

Product Features Product Features

产品描述 产品描述

六环大芯弹簧

蓝
爵

系
列
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舒适度 /Comfort：一边软一边硬 舒适度 /Comfort：偏硬

41 42

金宝华2018.7.21改尺寸加产品.indd   41-42 2019/7/10   16:42:11



采用德国锰钢线，特制大芯六环弹簧，环保垫料，拉力强劲，牢固、不易变行，高档针织布，四边造棉，防撞护角，上层0甲醛3E椰梦纤维，环保、无毒、

无异味，防湿、透气性强、搭配纯天然乳胶，使用时紧贴身体的各个部位，乳胶内有千万个相连的小气泡，自然通风，有利于散发身体内的热气与湿气，且

无毒、不生菌、不发霉、长期使用不变形。

采用德国锰钢线，特制大芯六环弹簧，环保垫料，拉力强劲，牢固、不易变行，四边造棉防撞护角，防撞护角，高级针织布料，不经染色，有健康，最适合

首次选用人士。

Made of German manganese steel wire, special large core six-ring spring, environmentally friendly padding, strong pulling force, firm, not easy to change, four-sided cotton anti-collision corner 

guard, anti-collision corner, high-grade knitted fabric, without dyeing, healthy It is most suitable for first-time users.Made of German manganese steel wire, special large core six-ring spring, environmentally friendly padding, strong pulling force, firm, not easy to change, high-grade knitted fabric, four sides 

of cotton, anti-collision corner, upper layer 0 formaldehyde 3E coconut dream fiber, environmental protection, Non-toxic, no odor, moisture-proof, breathable, with natural latex, close to the 

body parts of the body, there are thousands of connected small bubbles in the latex, natural ventilation, is conducive to the body's heat and moisture It is non-toxic, non-bacterial, non-mold, 

and does not deform for long-term use.

GB011#（上层可拆） GB012#
尺寸/size：（120/150/180）x200x20cm 尺寸/size：（120/150/180）x200x20cm

大芯六环弹簧高档针织布 高级针织布料

纯天然乳胶3E椰梦纤维 四边造棉 零甲醛制造

Product Features Product Features

产品描述 产品描述

六环大芯弹簧

蓝
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列
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舒适度 /Comfort：适中 舒适度 /Comfort：中硬
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缔造最具价值的高端ISO床垫品牌

随着金宝华在行业中地位的奠定，就专注将最新的床垫应用材料和研究成果运用到ISO床垫的

配置研发当中。依据客户要求量身定制适合不同的ISO床垫定位，风格，档次的各类优质睡眠

寝具；金宝华已受到中国乃至全球各著名集团的亲睐，金宝华将量身定制的舒适睡眠概念应用

其中……

With the establishment of Jin Baohua’s position in the industry, it focuses on the latest mattress ap-

plication materials and research results in the development of ISO mattress configuration. According 

to customer requirements, we can customize all kinds of high-quality sleeping bedding suitable for 

different ISO mattress positioning, style and grade; Jinbaohua has been favored by famous groups 

in China and around the world. Jinbaohua will apply the tailored comfortable sleep concept. ......

CREATE THE MOST VALUABLE

HIGH-END

ISO MATTRESS BRAND 

I S O 系 列
ISO SERIES
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纯 天 然 乳 胶 零甲醛制造 四 边 开 链 设 计

全 新 独 立 袋 装 弹 簧 ， 四 边 造 棉 ， 防 撞 护 角 ， 欧 州 比 利 时 针 织 布 料 ， 吸 湿 抑 菌 , 亲 肤 、 透 气 性 佳 , 独 特 单 针 花 ， 垫 层 按 摩 海 棉 有 效 发 挥 减 压 按 摩 功 效 ， 纯 天 然 波 纹 结

构 ， 让 按 摩 的 效 果 来 得 更 为 自 然 ， 搭 配 纯 天 然 乳 胶 ， 使 用 时 紧 贴 身 体 的 各 个 部 位 ， 乳 胶 内 有 千 万 个 相 连 的 小 气 泡 ， 自 然 通 风 ， 有 利 于 散 发 身 体 内 的 热 气 与 湿 气 ， 且

无 毒 、 不 生 菌 、 不 发 霉 、 长 期 使 用 不 变 形 ， 四 边 开 链 设 计 ， 面 层 可 独 立 。

New independent pocket spring, four-sided cotton, ant i-col l is ion corner,  European Belgian knit  fabric,  moisture bacteriostat ic,  skin-fr iendly,  breathable, unique single 

needle f lower, cushion massage sponge effect ively play decompression massage effect,  pure natural  The corrugated structure makes the massage effect more natural.  I t  is 

matched with pure natural  latex. When used, i t  is close to al l  parts of the body. There are thousands of connected small  bubbles in the latex, which are natural ly vent i lated, 

which is good for emitt ing heat and moisture inside the body. I t  is non-toxic,  non-bacterial ,  non-mildew, long-term use without deformation, four-side open chain design, 

the surface layer can be independent.

Product Features

产品描述

全 新 独 立 袋 装 弹 簧比 利 时 竹 纤 维 布 料 按 摩 海 棉

ISO SERIES

ISO 系列

纯 天 然 乳 胶

环 保 代 棕 棉

比 利 时 竹 纤 维 布 料

3 D 面 料

高 白 回 弹 海 绵

按 摩 海 棉

高 白 回 弹 海 绵

独 立 袋 装 弹 簧 + 四 边 防 撞 海 绵

热 烘 棉

热 烘 棉

JBH-883#（布号）501#

尺寸/size：（120/150/180）x200x25cm

舒适度 /Comfort：中软

（垫层可拆）
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连 体 二 层 设 计3 E 椰 梦 纤 维 零甲醛制造

JBH-8811#（布号）8818#

尺寸/size：（120/150/180）x200x23cm

精 钢 连 锁 大 芯 弹 簧 ， 四 边 造 棉 ， 防 撞 护 角 ， 欧 州 比 利 时 针 织 布 料 ， 吸 湿 抑 菌 , 亲 肤 、 透 气 性 佳 上 层 由 数 万 个 汽 泡 体 组 织 成 的 纯 天 然 乳 胶 ， 使 整 张 床 垫 不 由 地 散 发 出 迷 人 的

香 味 ， 内 加 3 E 椰 梦 纤 维 ， 能 准 确 回 应 身 体 的 每 个 部 位 ， 高 雅 的 连 体 二 层 设 计 ， 是 尊 贵 的 您 最 佳 选 择 。

Stainless steel chain large core spring, four sides of cotton, ant i-col l is ion corner,  European Belgian knit  fabric,  moisture bacteriostat ic,  skin-fr iendly,  breathable upper layer 

of pure natural  latex composed of tens of thousands of bubble bodies, making the whole bed The pad can not help but exude a charming fragrance, plus 3E coconut dream

fiber,  can accurately respond to every part  of  the body, elegant two-layer design, is your best choice for your value.

Product Features

产品描述

精 钢 连 锁 大 芯 弹 簧欧 州 比 利 时 针 织 布 料 纯 天 然 乳 胶

ISO SERIES

ISO 系列

纯 天 然 乳 胶

欧 州 比 利 时 针 织 布 料

3 D 面 料

高 白 回 弹 海 绵

3 E 椰 梦 纤 维

高 白 回 弹 海 绵

舒适度 /Comfort：适中

连 锁 弹 簧 + 四 边 防 撞 海 绵

热 烘 棉

热 烘 棉
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JBH-883A#（布号）501#

尺寸/size：（120/150/180）x200x25cm

舒适度 /Comfort：偏软 （垫层可拆）
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独立袋装弹簧

按 摩 海 棉

全新独立袋装弹簧，四边造棉，防撞护角，欧州比利时针织布料，吸湿抑菌,亲肤、透气性佳,冬暖夏凉,垫层按摩海棉有效发挥减压按摩功效，纯天然

波纹结构，让按摩的效果来得更为自然，搭配纯天然乳胶，使用时紧贴身体的各个部位，乳胶内有千万个相连的小气泡，自然通风，有利于散发身体

内的热气与湿气，且无毒、不生菌、不发霉、长期使用不变形，斜边开链设计，面层可独立。    

New independent pocket spring, four-sided cotton, anti-collision corner, European Belgian knit fabric, moisture-absorbing and antibacterial, skin-friendly, breathable, warm in winter and 

cool in summer, cushion massage sponge effectively exerts decompression massage effect, pure natural The corrugated structure makes the massage effect more natural. It is matched 

with pure natural latex. When used, it is close to all parts of the body. There are thousands of connected small bubbles in the latex, which are naturally ventilated, which is good for emitting 

heat and moisture inside the body. It is non-toxic, non-bacterial, non-mildew, long-term use without deformation, beveled open chain design, and the surface layer can be independent.

比 利 时 竹 纤 维 布 料

纯天然乳胶

Product Features

产品描述

53 54

金宝华2018.7.21改尺寸加产品.indd   53-54 2019/7/10   16:42:46

Chain spring, environmentally-friendly padding, strong pulling force, firm, not easy to change, four sides of cotton, anti-collision corner, upper layer 0 

formaldehyde 3E coconut dream fiber, environmental protection, non-toxic, no smell, moisture-proof, breathable, winter warm summer Drying, high-

grade knitted fabric, without dyeing, healthy, washable and washable design 

Product Features

产品描述

连锁弹簧，环保垫料，拉力强劲，牢固、不易变行，四边造棉，防撞护角，上层0甲醛3E椰梦纤维，环保、无毒、无异味，防湿、透气性强、冬

暖夏晾，高级针织布料，不经染色，有健康，面布可拆洗设计连锁弹簧高级针织布

可拆洗设计3E椰梦纤维

JBH-885B #  （面部可拆） （布号）8822#

尺寸/size：（120/150/180）x200x20cm

舒适度 /Comfort：偏硬
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JBH-8810#（布号）竹纤维

尺寸/size：（120/150/180）x200x23cm

舒适度 /Comfort：中软

精 钢 连 锁 大 芯 弹 簧 ， 四 边 造 棉 ， 防 撞 护 角 ， 欧 州 比 利 时 竹 纤 维 布 料 ， 吸 湿 抑 菌 , 亲 肤 、 透 气 性 佳 , 垫 层 按 摩 海 棉

有 效 发 挥 减 压 按 摩 功 效 ， 纯 天 然 波 纹 结 构 ， 让 按 摩 的 效 果 来 得 更 为 自 然 。

Stainless steel chain large core spring, four sides of cotton, ant i-col l is ion corner,  European Belgian bamboo f iber 

cloth, moisture bacteriostat ic,  skin-fr iendly,  breathable, cushion massage sponge effect ively play decompression 

massage effect,  pure natural  corrugated structure, Let the effect of the massage come more natural.

Product Features

产品描述

四 边 造 棉精 钢 连 锁 大 芯 弹 簧

比 利 时 竹 纤 维 布 料
按 摩 海 棉
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零甲醛制造

全新七区独立袋装弹簧，根据人体七个部位分区床网，采用3D新型面料，透气性强，不易走形，平整美观，天然乳胶具有分担压力的作用，能够让力

度在床垫上均匀分布，有效的帮助睡眠，能有效的促进血液循环，加快新陈代谢，延缓人体细胞衰老，改善人体内环境，是一款居家健康型床垫。

The new seven-zone independent pocket spring, according to the seven-part partition bed net of the human body, adopts 3D new fabric, which has strong 

air permeability, is not easy to shape, and is flat and beautiful. Natural latex has the function of sharing pressure and can distribute the force evenly on the 

mattress. Effectively help sleep, can effectively promote blood circulation, accelerate metabolism, delay human body cell aging, improve the human body 

environment, is a home-friendly mattress.	

JBH-8812#（布号）白色3D

尺寸/size：（120/150/180）x200x20cm

七区独立袋装弹簧3D新型面料

天然乳胶

Product Features

产品描述

舒适度 /Comfort：中软
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